

Title (en)

Tower-shaped display device for goods.

Title (de)

Turmartiger Displayständer für Waren.

Title (fr)

Tour présentoir pour marchandises.

Publication

**EP 0299447 A1 19890118 (DE)**

Application

**EP 88111200 A 19880713**

Priority

DE 8709666 U 19870714

Abstract (en)

The display device has an essentially rectangular contour and a frame with shelf-type goods supports (5). Each of the four sides (1) of the device is subdivided in the same manner in the vertical direction into a side wall surface (3, 4), which extends into one of the corner regions of the device and is attached to the frame (5, 7, 8), and an open side portion (2) for inserting the goods (6) and for their arrangement on the goods supports (5). The side wall surface (3, 4) of one side (1) in each case forms the lateral boundary of the open side portion of the side (1) which is offset by 90 DEG . By this means, it is possible to arrange a sample of the goods offered on the covering panel (4) of the side wall surface (3, 4) directly adjacent to the goods (6) or goods packages stacked in the side of the goods support and to provide further information. <IMAGE>

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft einen turmartigen Displayständer für Waren, wobei der Displayständer einen im wesentlichen rechteckigen Grundriß und ein Gestell mit regalartigen Warenträgern (5) aufweist. Jede der vier Seiten (1) des Ständers ist in gleicher Weise in senkrechter Richtung unterteilt in eine bis in einen der Eckbereiche des Ständers reichende und am Gestell (5, 7, 8) befestigte Seitenwandfläche (3, 4) und in einen offenen Seitenabschnitt (2) zum Einführen der Waren (6) und zu deren Anordnung auf den Warenträgern (5). Jeweils die Seitenwandfläche (3, 4) einer Seite (1) bildet die seitliche Begrenzung des offenen Seitenabschnittes der um 90° versetzten Seite (1). Dadurch ist es möglich, unmittelbar neben den in der Warenträgerseite gestapelten Waren (6) bzw. Warenverpackungen auf der Verdeckplatte (4) der Seitenwandfläche (3, 4) ein Musterexemplar der angebotenen Ware anzubringen und mit weiteren Informationen zu versehen.

IPC 1-7

**A47F 5/01**

IPC 8 full level

**A47F 5/01** (2006.01); **G09F 23/06** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A47F 5/01** (2013.01); **G09F 23/06** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] GB 1483056 A 19770817 - WEARING R, et al
- [A] FR 438834 A 19120529 - PAUL WATTELIER [FR]
- [A] GB 1598439 A 19810923 - CLARKS LTD
- [A] US 2926788 A 19600301 - JACOBSON JAMES J

Cited by

GB2455260B; US8181821B2

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0299447 A1 19890118; EP 0299447 B1 19920930**; AT E80983 T1 19921015; DE 3874990 D1 19921105; DE 8709666 U1 19871015; ES 2035173 T3 19930416; GR 3006095 T3 19930621

DOCDB simple family (application)

**EP 88111200 A 19880713**; AT 88111200 T 19880713; DE 3874990 T 19880713; DE 8709666 U 19870714; ES 88111200 T 19880713; GR 920402424 T 19921027